

NORSK GORDONSETTER KLUB

REFERAT

03.10.2023 KL 20:00

| | |
|-----------------------|---|
| MØTETYPE | Styremøte via Teams |
| MØTELEDER | Thomas Tollefsen |
| PROTOKOLLFØRER | Marit Bjercke |
| DELTAKERE | Thomas Tollefsen, Fredrik Weberg-Larsen, Roar Øien, Stian Hjemmen, Andreas Gomo Leistad, Lisbeth Herjuaune og Marit Bjercke |

GJENNOMGANG AV FORRIGE MØTES REFERAT

| |
|--|
| Referatet fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent. |
|--|

INNKOMMEN POST

| | |
|---|--|
| SØKNAD OM STØTTE TIL VM DELTAKELSE | <p>Fredrik Schøyen og hans GS Fjällpilens Ie Penvins Blink er tatt ut til å representere Norge under VM lag for stående fuglehunder. VM lag arrangeres i Senec i Slovakia fra 21. - 23. Oktober 2023. I denne forbindelse har Fredrik Schøyen søkt om økonomisk støtte til VM deltakelsen.</p> <p>Styret diskuterte dette først på generelt grunnlag slik at fremtidige henvendelser om støtte til representasjon for klubben/rasen skal være forutsigbart og noenlunde lik. Dette være seg deltagelse på NM lag, landskamper og som nå; VM for stående fuglehunder.</p> <p>NGK har tidligere utarbeidet regler for støtte til deltagelse på NM lag, og besluttet at også deltagere til andre representasjons oppdrag støttes med det samme – ref reglene som ligger på NGKs hjemmeside:</p> <p><i>«NGK dekker kostnader for kjøring/transport for deltagere til NM lag oppad til maks kr. 1.500,- pr deltager. Dette gjelder for inntil 3 førere og 1 reserve. I tillegg dekkes kost og losji for et døgn i forbindelse med deltagelse på NM lag.»</i></p> <p>Når det gjelder refusjon for overnatting og bespising for VM-deltagelsen, dekkes utlegg for et døgn begrenset oppad til 1.500,-, samt da 1.500,- for kjøring/transport – totalt inntil 3.000,-</p> <p>Dokumentasjon på utlegg sendes til klubben etter at arrangementet er avholdt og tilsendt reiseregning skal fylles ut for refusjon. Dette sendes på epost til klubben: post@gordonsetter.no.</p> <p>Styret gratulerer Fredrik og Blink med uttagelsen og ønsker lykke til!</p> <p>I tillegg vil det også komme et krav i ettertid fra lagleder for hele VM. Her dekker også NGK sin del ut ifra tilsendt faktura fra laglederen.</p> |
| HENVENDELSE FRA MEDLEM | Styret og klubben får stadig henvendelser fra et medlem som bl.a. etterlyser historiske dokumenter, protokoller og referater. |

| | |
|----------------------------|---|
| | Dessverre har ikke klubben p.t. gamle dokumenter fra årene før 2012, og prioriterer ikke pr. nå å forsøke å spore dette opp. Vedkommende er svart i flere eposter og er orientert om status |
| FKF - LAVLANDSSAKEN | Thomas og Fredrik deltok på orienteringsmøtet som FKF hadde om lavlandsaken og gav et kort resyme av møtet. Resten av styret tok dette til orientering. |

OPPFØLGINGSSAKER

| | |
|---|--|
| STATUS FUGLEHUNDEN NY REDAKTØR FOR KLUBBSIDENE | Henriette har vært i kontakt med en person som er interessert i å overta som redaktør. Klubben tar sikte på å få dette på plass i løpet av oktober. Lisbeth skriver leder til neste nr av FH. |
|---|--|

| | |
|------------------|--|
| STATUS DK | Status nye DKer: Silje Larsen er positiv til å bidra som DK i Nordland Nord. Styret applaudere dette og ønsker henne velkommen på laget. Andreas kontakter Silje og ber om at hun skriver en artikkel til neste nr av FH for å presentere seg selv. I tillegg har vi fått et par navn på mulige nye DKer i både i Tromsø og i Trøndelag sør. Andreas følger opp og holder styret orientert om fremdriften. Det er avtalt et møte med alle DKer 15. november. Møtet avholdes på teams. Stian inviterer til møtet og utarbeider agenda i samarbeid med Fredrik og Andreas. |
|------------------|--|

| | |
|------------------|---|
| AVLSRÅDET | Avlsrådet har muligens et behov får å ha et fysisk møte i løpet av sen-høsten for å gjøre ferdig helseundersøkelsen og starte opp med nytt RAS. Styret støtter dette selvfølgelig dette og ber om å bli holdt oppdatert i denne prosessen. |
|------------------|---|

| | |
|----------------|---|
| ØKONOMI | Vi har mottatt oppgjør for både Trysil 1 og 2. Dette er sendt over til regnskapsfører sammen med resten av alle bilag for 3. kvartal. Klubbens økonomi er i tråd med budsjett og anses som god. |
|----------------|---|

| | | |
|----------------------------|--|--------------|
| 26/2023 | Utarbeidelse av instruks | |
| DISKUSJON | Utkast til instruks for valgkomitéen (VK) er sendt over til VK for gjennomlesning. | |
| KONKLUSJON | Styret gikk gjennom de tilbakemeldingene som er mottatt så langt. Det inviteres til et møte med valgkomite og styret medio november for å ferdigstille instruks i fellesskap og gjøre denne klar for godkjenning. Instruksen må godkjennes på neste generalforsamling før den trer i kraft, men ønskes benyttes i årets prosess slik at mangler og eventuelle feil kan korrigeres før godkjenning på GF 2024. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | FRIST |
| Fredrik inviterer til møte | Fredrik | 01.11.2023 |

| | | |
|-------------------|--|--------------|
| 29/2023 | Jaktprøver 2024 | |
| DISKUSJON | Frist for å søke om terminfestede jaktprøver 2024 er 30. oktober. | |
| KONKLUSJON | Alle prøvedatoer er klare og prøveledere stort sett på plass. Marit koordinerer nødvendige søknader til FKF og legger disse inn i NKK systemet når søknadene er endelig godkjent av FKF. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | FRIST |
| | | |

| | | |
|--|--|--------------|
| 33/2023 | NM SKOG 2024 | |
| DISKUSJON | <p>NGK er teknisk arrangør av NM skog 2024 og dialog med medarrangør er etablert med positive tilbakemeldinger.</p> <p>Klubben må avklare med SU Midt-Norge for å fastsette endelig dato for neste års NM skog slik at NM ikke kolliderer med andre store arrangementer og evt cacit-prøver.</p> | |
| KONKLUSJON | Endelig dato settes når dette er avklart med SU og medarrangør, og prøvekomite etableres deretter snarest mulig. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | FRIST |
| Thomas avklarer dato med leder i SU M-N og deretter settes prøvekomite. Samarbeidende klubb og minst en representant fra NGK må sitte i prøvekomiteen. | Thomas | 14.10.2023 |

| | | |
|--|---|--------------|
| 31/2023 | Profilartikler | |
| DISKUSJON | Det arbeides kontinuerlig med andre mulige samarbeidspartnere som kan være aktuelt at inngår i porteføljen av profilartikler i tillegg til det som allerede er etablert. Det purres opp avklaringer med de vi er kommet lengst i prosess med. Roar og Stian holder i dette. | |
| KONKLUSJON | Brynje har levert 2 stk Polar Vest med NGK brodering. Disse brukes for å lage artikkel på klubbens hjemmeside. Bilder tas i forkant av Trysil 3, og artikkel publiseres så snart det er klart. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | FRIST |
| Ta bilder og utarbeide tekst til artikkel på hjemmeside. | Stian | 13.10.2023 |

EVENTUELT

| | |
|--|--|
| INSTRUKS FOR ÆRESBEVISNINGER | Det skal etableres en instruks for komite for Æresbevisninger (Gullmerker, Æresmedlemskap). Fredrik lager utkast til denne instruksen og sender over til leder i Gullmerkekomiteen for tilbakemeldinger. |
| INSTRUKS FOR ANDRE OPPNEVNT RÅD/UTVALG/KOMITEER | Det er nå iverksatt og/eller ferdigstilt instruks for Styret, Avlsråd, Distriktskontakter, Valgkomite og Æresbevisninger. Arbeidet med etablering og utarbeidelse av instruks er ansett som ferdig i denne omgang, og vi avventer videre arbeid med nye instruks til de allerede utarbeidede instruks er satt i system og evaluert. |
| STRATEGIDOKUMENT | Roar og Fredrik har utarbeidet et utkast og arbeider videre med første utgave for presentasjon til styret og deretter slutføring av dokumentet. Klubbhåndbok implementeres som en del av strategidokumentet. |
| ÅRSJUL | Årshjul, nærmere bestemt viktige datoer og tidsfrister, inkluderes i relevante instruks for ansvarlige for de ulike fristene. Primært gjelder dette i første omgang styrets instruks for søknader jaktprøver, utstillinger o.s.v. |
| AKTIVITETSKALENDER GORDON CASTLE | Det utarbeides en aktivitetskalender som viser oversikt over reserverte datoer/tilgjengelige datoer for Gordon Castle 2024. |
| NESTE STYREMØTE | Neste styremøte 7. november |

Slutt kl: 22:00